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Geachte commissieleden,  
  
Vanavond gaat het over het vervolg op het overeengekomen onderwijsprogramma en de 
business case. Beide zijn inmiddels intern door de gemeente en extern door deskundigen 
positief beoordeeld. Nu moeten we nog de financiering daadwerkelijk rondkrijgen, en dan 
kunnen we verder. Maar waar we als stichting rekenden op een consistente lijn richting 
besluitvorming, zien we dat er steeds nieuwe belemmeringen op ons pad komen. Ook in dit 
huis. 
 
Laten we eerlijk zijn. Er is steeds sprake geweest van verdeeldheid in deze gemeenteraad. 
Dat maakt het misschien moeilijk om de discussie zuiver te voeren. En na die initiële 
besluitvorming en de koop van de koepel hebben we – met u - een grote teleurstelling 
moeten verwerken. Het is niet gelukt, ondanks alle inspanningen, een Nederlandse 
universiteit met Rijksbekostigd onderwijs voor elkaar te krijgen. Het betekende twee dingen. 
Op de eerste plaats, dat we andere onderwijspartners moesten vinden die bereid zijn te 
investeren in academisch onderwijs. En op de tweede plaats dat we ons extra moesten 
bewijzen – ook in dit huis. Niet leuk, tot op zekere hoogte volstrekt begrijpelijk.  
 
We hebben ervoor gekozen door te zetten in plaats van af te haken. We waren dat ook 
verplicht, althans zo voelden we dat. Na die hele moeilijke periode eind 2017 hebben we 
nieuwe plannen voor het onderwijs gemaakt. De Letters of Intent van onze 
onderwijspartners zijn begin 2018 in orde bevonden. Daar hebben we op doorgewerkt. In 
samenwerking met de gemeente en vele anderen is een compleet programma gemaakt. 
Academisch onderwijs, sociale studentenhuisvesting in een groene omgeving, parkeren 
onder de grond, een filmtheater, horeca, een hotel, een MKB-innovatiehub, ruimte voor 
kunst en cultuur én de Hannie Schaftcel. Een dankwoord voor al die organisaties en mensen 
is hier op zijn plaats. Er is hard gewerkt. De koepel zal met dit programma een grote 
betekenis krijgen in Haarlem. En dat moet ook vinden we. 
 
We merken tegelijkertijd dat zo’n omvangrijk project krachten oproept die zaken 
ingewikkeld maken. Inholland voelt zich bedreigd. De Toneelschuur voelt zich bedreigd. Er 
zijn buurtgenoten die de grote veranderingen met argusogen volgen. Dat lijkt onvermijdelijk. 
In Zeeland duurde het járen voordat Hogeschool Zeeland en University College Roosevelt 
met elkaar samenwerkten. En nu trekken ze samen op voor een nieuw Beta-College met 
financiering van henzelf en alle overheidslagen. En natuurlijk heeft de komst van een sterk 
filmtheater invloed op de Filmschuur. Daarom hebben ook met de Filmschuur gesproken. En 
daarom zullen we aanwezig zijn bij een volgende afspraak. Wij houden óók van de 
Toneelschuur. Het heeft wat ons betreft niet zoveel mee te maken met de besluitvorming 
van dit moment. In de ruimtelijke ordeningsprocedures komt aan de orde hoeveel ruimte er 
nog is voor extra bioscoopstoelen. 
 
Nu de twee grote zaken: onderwijsprogramma en business case beide positief zijn 
beoordeeld door gemeente én extern deskundigen is de vraag: kunnen we nu in rust de 



financiering gaan aantrekken en de vergunningen voorbereiden? Dan kunnen we ook echt 
die deuren openen in september 2021.  
 
Met nogmaals grote dank aan ambtenaren, college en ook onze tot nu toe geduldige 
samenwerkingspartners spreek ik de hoop uit op voortzetting van de constructieve 
samenwerking de afgelopen periode. En natuurlijk ook een constructief gesprek met uw 
raad. 
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